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PROTOKÓŁ Nr XVII/2021 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 28 czerwca  2021 roku 

 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, pod 

przewodnictwem Pani Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącego Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10oo, a zakończono o godz. 1339. 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 14 

Radni obecni na Sesji:          

1. Jurkowicz Marta   8. Jóźwiak Małgorzata 

2. Chmur Eugeniusz   9. Lipiński Zbigniew 

3. Jakimiuk Anatol              10. Wiercińska Iwona 

4. Koptewicz Walentyna             11. Wierciński Wojciech 

5. Król Adam                12. Zambrowski Paweł 

6. Piotrowska Krystyna                         13. Zalewska Katarzyna                                        

7. Matwiejuk Jarosław    14. Zawadzki Piotr  

                                   Nieobecny: Skomorowski Marek              

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra Ptaszyńska Wójt Gminy 

2. Korycki Walenty, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy  

4. Korniluk Milena, Z-ca Wójta Gminy 

5. Tołoczko Barbara, Kierownik GOPS Boćki 

6. Kruszewska Monika, Kierownik Referatu U.G. 

7. Sacharzewski Mateusz, Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach 

8. Litewnicka Ewa, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Andryjankach, 

9. Pietraszko Kazimierz, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Boćkach 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Boćki Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia 

obrad Sesji. Powiedziała, że na stan radnych 15, w obradach uczestniczy 14 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady są nagrywane i odczytała informację następującej 

treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie Państwo 

zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. A 

oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 

rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. RODO.” 

 

Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

https://www.youtube.com/watch?v=-oG23h0ezz4 

https://bip-ugbocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 
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Następnie Przewodnicząca powitała radnych, sołtysów, mieszkańców, pracowników gminy i 

inne osoby biorące udział w Sesji. Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść 

do mównicy, do mikrofonu. 

Ad pkt. 2 Przewodnicząca Rady Gminy Boćki poinformowała, że w wyborach uzupełniających 

do Rady Gminy w okręgu wyborczym nr 2 została wybrana nowa radna Pani Iwona Wiercińska. 

Poprosiła Pana Rafała Piotrowskiego Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w 

Boćkach o wręczenie zaświadczenia potwierdzającego wybór nowej radnej. Pani Iwona 

Wiercińska odebrała zaświadczenie. 

Ad pkt. 3 Pani Małgorzata Jóźwiak odczytała rotę ślubowania. Następnie nowa radna złożyła 

ślubowanie odpowiadając „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. Przyjęła gratulacje od 

Przewodniczącej Rady Gminy oraz otrzymała brawa od osób biorących udział w sesji. 

Ad pkt. 4 Przewodnicząca nadmieniła, że porządek obrad radni otrzymali. Zapytała czy są 

jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca zabrała głos mówiąc, że nastąpi 

rozszerzenie porządku obrad o jeszcze jeden projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie Porozumienia w celu opracowania i realizacji strategii rozwoju ponadlokalnego na 

lata 2021-2030.  Zwróciła się do radnych czy akceptują takie zmiany. Uwag nie zgłoszono, 

więc Pan Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem zmienionego 

porządku obrad sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem zmian w porządku obrad oddano 14 

głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem zmienionego porządku obrad, stanowi 

załącznik 1 do protokołu. 

Następnie Pani Małgorzata Jóźwiak odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie XVII Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. Wręczenie Radnej Pani Iwonie Wiercińskiej zaświadczenia o wyborze, 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybraną radną, 

4.  Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad, 

5. Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Gminy, 

6.  Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie stwierdzenia powołania Komisji 

Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych Rady Gminy Boćki, 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian  w budżecie gminy na rok 2021, 

9. Debata nad raportem o stanie Gminy Boćki za 2020 rok, 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Boćki, 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Boćki za 2020 rok, 

a) przedstawienie uchwały nr RIO.II-00321-9/2021 z dnia 26 marca 2021r. Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Boćki sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2020 r., 

b) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Boćki 

za 2020 r., 
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12.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boćki z tytułu 

wykonania budżetu za 2020 rok 

a) przedstawienie wniosku komisji rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Boćki za 2020 r., 

b) przedstawienie uchwały nr RIO.II-00322-32/2021 z dnia 14 maja 2021 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Boćki 

wniosku o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium za 2020 r 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia w celu 

opracowania i realizacji strategii rozwoju ponadlokalnego na lata 2021-2030, 

14. Interpelacje i zapytania radnych 

15. Sprawy różne, wolne wnioski  

16. Zamknięcie obrad sesji 

 

Ad pkt. 5 Przewodnicząca nadmieniła, że protokół z XVI Sesji był wyłożony na 7 dni przed 

Sesją, do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Przewodnicząca poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu obrad z XVI Sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 14 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad XVI Sesji, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pani Małgorzata Jóźwiak poprosiła o zabranie głosu Panią Katarzynę Stępniak, przedstawiciela 

Firmy PRONAR zajmującego się sprawami rekrutacji, która poinformowała, że przyjechała na 

obrady sesji aby zachęcić mieszkańców gminy poszukujących pracy do składania dokumentów 

w firmie PRONAR, która potrzebuje pracowników ponieważ cały czas tworzy miejsca pracy. 

Następnie rozdała foldery i broszury wszystkim obecnym na obradach sesji. Pani Krystyna 

Piotrowska zabrała głos mówiąc żeby Pani Katarzyna Stępniak udała się z wizytą do grupy 41 

osób wykluczonych społecznie, którzy aktualnie mają zajęcia w Centrum Integracji Społecznej 

w Boćkach i im przedstawiła ofertę firmy PRONAR. Przedstawicielka firmy przyjęła 

propozycję radnej. 

 

Ad pkt. 6 Wójt Gminy przedstawiła informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Poinformowała, że podpisała porozumienie na dofinansowanie zakupu samochodu 

strażackiego na kwotę 5500 zł, porozumienie na zakup samochodu dla policji 3200 zł oraz 

porozumienie z Powiatowym Zarządem Dróg na wykonanie dokumentacji technicznej, na 

przebudowę drogi powiatowej relacji Nurzec-Bystre - przekażemy kwotę 55 tys. zł. Dodała, że 

dofinansujemy zakupy dla Spółki Wodnej „BIELE” na kwotę 60 tys. zł. Powiedziała iż do 

sprzedaży po uzgodnieniu na komisjach zostały wytypowane 4 nieruchomości gminne w tym 

2 działki których gmina jest współwłaścicielem oraz dwa mieszkania w bloku w miejscowości 

Andryjanki. Następnie powiedziała, że do przetargu zostały wystawione dwa samochody 

strażackie JELCZ za kwotę 7000 zł oraz STAR za kwotę 5300 zł. Pani Wójt mówiła również 

,że w urzędzie gminy działa już punkt konsultacyjny do programu „Czyste powietrze” i 

wydawane są zaświadczenia. Mówiła również, że Ochotnicze Straże Pożarne z terenu gminy 

za pomoc w okresie pandemii COVID-19 otrzymały wsparcie w wysokości 5tys zł na jednostki 
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w Boćkach, Andryjankach, Dubnie, Wygonowie, Wiercieniu i Mołoczkach. Kolejnym 

wsparciem dla OSP były pieniądze od Marszałka Województwa Podlaskiego w wysokości 24 

tys. zł. Poinformowała również o wystawionych w ostatnim miesiącu upomnieniach za podatek 

oraz zawiadomieniach o zaległościach za odpady komunalne. Dodała, że lada dzień wejdą w 

życie zmiany ustawy prawo energetyczne, ustawy o ochotniczych strażach pożarnych oraz 

ustawy o sołtysach i radach sołeckich. Wyjaśniła, że planowane jest aby sołtysi otrzymywali 

miesięcznie połowę minimalnego wynagrodzenia za pracę. 

 

Ad pkt. 7 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekt uchwały związany jest z 

wyborem nowej radnej, która powinna być członkiem przynajmniej jednej z komisji. Dlatego 

proponujemy aby weszła do składu komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych na miejsce 

poprzedniego radnego. Uwag nie zgłoszono, więc przeprowadziła głosowanie.   

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 14 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 3 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie stwierdzenia powołania Komisji Kultury, Oświaty i 

Spraw Socjalnych Rady Gminy Boćki stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki zmieniająca uchwałę w sprawie stwierdzenia powołania 

Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych Rady Gminy Boćki – podjęta jednogłośnie 

Ad pkt. 8 Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. Poinformowała, że budżet gminy 

zwiększa się zarówno po stronie dochodów jak i wydatków o kwotę 25 tys. zł. Dotyczy to 

środków przekazanych na remont świetlic wiejskich w miejscowościach Wiercień i Wojtki w 

kwocie 15 tys. zł oraz środków przekazanych na promocję szczepień przeciwko COVID-19 w 

kwocie 10 tys. zł. Pytań nie zgłoszono, więc Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 13 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 4 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zmian  w budżecie gminy na rok 2021 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021 – podjęta 

większością głosów. 

Ad pkt. 9 Pani Małgorzata Jóźwiak poinformowała, że Wójt Gminy Boćki przedstawi raport o 

stanie gminy za 2020 rok a następnie przejdziemy do debaty. Odczytała informację jak będzie 

przebiegała debata i kto weźmie w niej udział. Dodała, że w debacie weźmie udział jeden 

mieszkaniec gminy, który w obowiązującym terminie złożył do Przewodniczącego Rady 

Gminy zgłoszenie poparte podpisami 20 mieszkańców. Następnie głos zabrała Pani Wójt 

omawiając raport o stanie gmin, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Jako pierwszy głos w debacie zabrał Radny Adam Król mówiąc, że Pani Wójt sporo rzeczy 

przekazała w raporcie co jest zrobione ale chciałby powiedzieć jak to zostało zrobione. Po co 

drugi raz wiercić studnię na hydroforni w Boćkach, przecież w 2011 roku było to robione. 

Planowany jest remont wodociągu Nurzec-Mołoczki a nie lepiej wybudować nowy z Bociek 
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do Dubna i zasilić pozostałe miejscowości chociażby po to żeby nie płacić za wodę z ujęcia 

Oleksze. Nawiązał również do remontu oczyszczalni ścieków w Boćkach, mówiąc że skoro jest 

ona w tak złym stanie technicznym to radni powinni ją obejrzeć i wiedzieć na co przekazują 

pieniądze. Mówił tez o powstaniu drugiego Klubu Senior+ w Nurcu. Czy był sens tworzenia 

tego klubu skoro pierwszy został utworzony w sąsiedniej miejscowości. Dodał, że zapewne 

decyzję podjęła Pani Wójt sama albo na nieformalnym spotkaniu ze swoimi radnymi. 

Zauważył, żeby nie było sytuacji, w której przyjdzie się zwracać pieniądze bo nie znajdą się 

chętni do udziału w projekcie. Mówił również, że dnia 30 grudnia 2020 roku Wójt Gminy 

przekazała 70 tys. zł na różne zadania nie informując o tym radnych na sesji, która odbyła się 

kilka dni wcześniej. Radny wspomniał także o tym, że w Mołoczkach zostały sprzedane działki 

i część z tych pieniążków przeznaczono na remont świetlicy w tej miejscowości. Dodał, że w 

Boćkach też sprzedano działki i dobrze by było żeby część pieniędzy przeznaczyć np. na remont 

drogi do bloków. Pan Adam Król powiedział również o tym, że rada zgodziła się przekazać 

pieniądze na dofinansowanie zakupu wozu strażackiego dla Państwowej Straży Pożarnej w 

Bielsku Podlaskim oraz zakupu samochodu dla Komendy Powiatowej Policji w Bielsku 

Podlaskim, natomiast na plac zabaw nie przekazano środków z budżetu gminy. Dodał, że mimo 

to plac zabaw powstanie ponieważ szkole i rodzicom udało się zebrać potrzebną kwotę. 

Wspomniał, że był taki okres, że ciężko było zastać Panią Wójt w urzędzie. Zaproponował, 

żeby dwa tygodnie przed planowanym urlopem Pani Wójt umieszczała informację w internecie 

kiedy będzie niedostępna, żeby mieszkańcy ze wsi na darmo nie jechali. Nawiązał również do 

wysypiska śmieci w Boćkach. Pytał co będzie robione w ramach rekultywacji wysypiska, jaki 

jest przewidziany harmonogram prac. Nawiązał również do dezinformacji mieszkańca 

chętnego wydzierżawić działkę w Dubnie, który kilka miesięcy po złożeniu podania o chęć 

wydzierżawienia nie miał informacji w tej kwestii. Ostatecznie Pani Wójt odpowiedziała, że 

działki temu mieszkańcowi nie wydzierżawi ze względu na jego niestosowne zachowanie w 

stosunku do niej. Radny dodał, że rozwiązanie jakie przyjęła Pani Wójt nie może być kryterium 

do wydzierżawienia działki. Poruszył również temat remontu GOK-u. stwierdził, że Pani Wójt 

nie radzi sobie na swoim stanowisku i do pomocy zatrudniła zastępcę i sekretarz, gdzie inne 

gminy takiej samej wielkości nie mają ani zastępcy ani sekretarza i są w rankingach wyżej od 

nas. W jego mniemaniu podskoczyliśmy w rankingach ponieważ realizujemy projekty unijne 

takie jak np. uprawa tlenowców czy Centrum Integracji Społecznej. Na zakończenie swojego 

wystąpienia wspomniał o sytuacji, w której radni przekazali pieniądze na wozy dla policji i 

straży pożarnej a na wykonanie odwiertu drogi na kolonii Bodaczki o który prosił Radny Paweł 

Zambrowski nie było pieniędzy.  

Kolejnym Radnym, który zabrał głos w debacie był Pan Paweł Zambrowski. Mówił on o 

równaniu dróg gminnych, dlaczego do chwili obecnej nie zostały one porównane. Na 

zakończenie swojego wystąpienia dodał, że stan dróg w gminie jest fatalny. 

Po wyczerpaniu chętnych wśród radnych do zabraniu głosu w debacie Pani Przewodnicząca 

poprosiła o zabranie głosu przez mieszkańca, który złożył zgłoszenie do udziału w debacie.  

Głos zabrał Pan Waldemar Rynans mówiąc na wstępie, że raport o stanie gminy jest tak 

dziurawy jak ser szwajcarski. Zapytał kto w ubiegłym roku równał drogi na terenie gminy. Pani 

Wójt odpowiedziała, że w raporcie faktycznie jest pomyłka w tej kwestii. Mówił, że połowa 

raportu to chwalenie się co zrobiły GOK i Gminna Biblioteka Publiczna w Boćkach. Jego 



6 
 

zdanie gmina podskoczyła w rankingach ponieważ bierze udział w projekcie Centrum 

Integracji Społecznej, które jego zdaniem jest „ wylęgarnią legatów”. Powiedział, że Pani Wójt 

jest jasnowidzem ponieważ w ubiegłym roku zwracałem uwagę, że Przedsiębiorstwo Usług 

Komunalnych z Hajnówki ma zapisane w umowie dezynfekcję pojemników na odpady 4 x w 

roku, a od kiedy ta firma odbiera nasze odpady, pojemniki nie były ani razu dezynfekowane. 

Wyjaśnił dlaczego nazwał Panią Wójt jasnowidzem ponieważ poinformowała go w tamtym 

roku, że w przyszłym roku dopilnuje aby firma przeprowadziła dezynfekcję. Dodał „a skąd 

Wójt wiedziała, że PUK wygra przetarg na odbiór odpadów, jest jasnowidzem albo chodzi o 

coś innego”. Zapytał „czy chociaż jedną karę w stosunku do PUK Hajnówka Pani wyciągnęła”. 

Następnie mówił o rekultywacji wysypiska śmieci w Boćkach. Stwierdził, że mieszkańcy 

gminy zapłacą dla PUK za zwiezienie do ich gminy śmieci z innych gmin aby firma mogła 

przeprowadzić rekultywację. Mieszkaniec gminy zapytał ile dróg zostało zrobionych w 

poprzednim roku wyżwirowanych lub wyasfaltowanych. Dodał, że większość dróg została 

wyżwirowana z funduszu sołeckiego, ale nie zgodzi się z tym że było to wyżwirowanie a raczej 

wypiaskowanie. Powiedział, że Wójt Gminy chwaliła się że dostała działkę od Skarbu Państwa, 

ale nie powiedziała, że zapłaciła za nią 20 tys. zł zaległego podatku. Nawiązał tez do liczby 

uczniów przypadającej na jednego nauczyciela. Mówiąc że Wójt przedstawiła ilu uczniów jest 

w szkole w Boćkach na jednego nauczyciela a ilu w Andryjankach. Zauważył jednak, że podział 

uwzględniał osoby a nie etaty, a któryś nauczyciel może być zatrudniony na ¼ etatu. Na 

zakończenie swojej wypowiedzi zaapelował do radnych, żeby się obudzili bo zachowują się jak 

ubezwłasnowolnieni. Miał na myśli, że to nie Wójt im wprowadza np. ryczałt tylko oni sami o 

tym decydują. Na koniec zaapelował do radnych żeby zagłosowali przeciw wotum zaufania dla 

Wójt Gminy Boćki.  

Głos zabrała Pani Wójt mówiąc, że to co zrobiła jest wynikiem tego jak zarządza. Wyjaśniła 

również, że w 2011 roku był przeprowadzony remont stacji uzdatniania wody zaś teraz została 

zrobiona nowa studnia. Będzie ona pracowała zamiennie z tą wcześniej wybudowaną. 

Wspomniała, że w przyszłej perspektywie finansowej prawdopodobnie będzie możliwość 

pozyskania 100 % dofinansowania do projekty wodno – kanalizacyjne wówczas będzie 

możliwość przebudowania wodociągu w taki sposób aby gmina stała się samowystarczalna. 

Odpowiedziała także na pytanie czy powstały raporty świadczące o tym , że wodociąg 

potrzebuje remontu. Stwierdziła, że nie jest fachowcem ale skoro widzi jakie są straty wody i 

osoby znające się na tym tak uważają, to należy wykonać remont i tu nie potrzebny jest raport 

o stanie wodociągu i wykładanie na niego dodatkowych pieniędzy. Raporty się robi po to żeby 

móc pozyskać dodatkowe środki finansowe. Powiedziała, że remont oczyszczalni ścieków jest 

konieczny i doskonale radny o tym wie i czuje. Nawiązała też do wypowiedzi dotyczącej Klubu 

Seniora w Nurcu. Poinformowała, że Klub Senior + w Dubnie cieszy się sporą popularnością i 

z czasem tak też będzie w Nurcu. Poprosiła Panią Skarbnik o wyjaśnienie dlaczego 70 tys. zł 

zostało przeniesione zarządzeniem dnia 30 grudnia 2020 roku a dwa dni wcześniej była sesja i 

nic radzie się o tym nie powiedziało. Pani Mirosława Andrzejuk wyjaśniła, że te pieniądze to 

były przesunięcia w planach finansowych jednostek podległych, których należało dokonać aby 

zamknąć rok. To nie były pieniądze, które gmina dostała, więc nie wymagały one decyzji Rady 

Gminy. Wójt Gminy może samodzielnie przesuwać niektóre środki finansowe wydając 

zarządzenia. Pani Wójt dodała, że nie ma obowiązku pytania radnych o każde przesunięcie 
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środków budżecie i w ramach planów finansowych jednostek podległych. Dodała, że jest to 

jedną z kompetencji wójta. Następnie Wójt Gminy mówiła o sprzedanych działkach, gdzie 

radny Adam Król zauważył, że w Mołoczkach sprzedano działkę i część środków przeznaczono 

na remont świetlicy wiejskiej, zaś w Boćkach też w ramach sprzedaży działki by się przydało 

coś zrobić. Na te słowa Wójt Gminy powiedziała, że na najbliższy rok jest zaplanowanych tyle 

inwestycji w samych Boćkach a remont drogi jest w tym momencie sprawą drugorzędną. 

Odnośnie rekultywacji wysypiska śmieci mówiła, że na pewno nie będzie tak jak mówił Pan 

Waldemar Rynans, że przywiozą co chcą. Wójt Gminy krótko przedstawiła jak ma być 

sprawdzany przywieziony odpad. Nawiązała też do działki, której nie wydzierżawiła Panu 

Waldemarowi Rynansowi. Wyjaśniła całą sprawę od początku i zawarło to również w piśmie 

do Pana Waldemara Rynansa. Dodała, że pozostałą część działki może on wydzierżawić ale 

musi złożyć stosowne podanie. Zaapelowała do radnego Adama Króla i Pana Waldemara 

Rynansa żeby nie lawirowali informacją, że nie wydzierżawiła działki ze względu na 

niestosowne zachowanie jednego z Panów, ponieważ tak nie było. Pani Wójt odpowiedziała 

także na zarzuty Pana Waldemara Rynansa mówiąc, że zdarzyły się pomyłki w raporcie o stanie 

gminy, ale nie myli się ten kto nic nie robi. Mówiąc o Centrum Integracji Społecznej 

podkreśliła, że nie mogła wziąć tych pieniędzy i przeznaczyć na coś innego. Wypowiedziała 

się też na temat jej jasnowidztwa jeżeli chodzi o dezynfekcję pojemników. Potwierdziła, że 

mówiąc, iż dezynfekcja będzie przeprowadzona w przyszłym roku już wiedziała , że została 

złożona tylko jedna oferta na odbiór odpadów komunalnych. Zauważyła, że niektórzy chyba 

by chcieli żeby poprzez kłótnie z firmami świadczącymi dla gminy usługi stracić wszystkich 

obecnych wykonawców, żeby gmina nie miała nikogo i straciła dobrą opinię wśród innych 

wykonawców. Poinformowała także, że dopóki możemy pozyskiwać środki z zewnątrz na 

remonty dróg to będziemy to robić, ale remontu drogi w 100 % ze środków własnych nie 

będziemy robić. Wójt Gminy mówiła również o działce od Skarbu Państwa, że zapłaciliśmy 

zaległy podatek ale dzięki temu gmina ma potężną nieruchomość, która przyda się do wszelkich 

celów. Na koniec dodała, że środki na remont dróg pozyskaliśmy wszyscy a nie tylko powiat. 

Począwszy od radnych, którzy zagłosowali za przekazaniem środków na sporządzenie 

dokumentacji a skończywszy na  współpracy Wójta z powiatem i innymi instytucjami, które 

przyznają owe dofinansowania. 

Pan Waldemar Rynans odpowiedział Pani Wójt na temat dezynfekcji pojemników, że to się 

widzi jak się zabiera pusty pojemnik czy został on umyty czy nie. Stwierdził, że odkąd PUK 

Hajnówka wygrywa na terenie gminy przetargi to tej dezynfekcji nie było. Zauważył, że 

możliwym jest chociaż on tego nie twierdzi, że kwestia została dogadana a inne firmy nie mając 

możliwości świadczenia takiej usługi po prostu nie startują do przetargu. Wrócił także do 

tematu zarządzenia Wójta z 30 grudnia 2020 roku, odczytując objaśnienia zarządzenia. 

Zauważył, że Wójt nie musiała poinformować radnych o przesunięciach, ale mogła to zrobić. 

Mówił, także na temat dzierżawy działki, która nie doszła do skutku. Na koniec wypowiedzi 

dodał, że Wójt nie wydzierżawiła dla niego działki ponieważ się zachował niestosownie.  

 Głos zabrał Pan Adam Król mówiąc o inwestycji na ujęciu wody w Boćkach oraz o 

przebudowie wodociągu na Mołoczkach. Zauważył, że jest z zawodu mechanikiem i zna się na 

sprawach technicznych nie tak jak Wójt. Dodał, że powinna mieć wśród pracowników 

inżyniera, który będzie mógł spojrzeć fachowym okiem na inwestycje. 
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Po wyczerpaniu tematu Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad pkt. 10 Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. 

 W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 9 głosów, przeciw 4 

głosy, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 5 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Boćki stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Boćki  

- podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 11 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Pana Wojciecha Wiercińskiego o odczytanie 

uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy Boćki sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2020 

rok. Następnie Pani Walentyna Koptewicz Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała 

opinię komisji rewizyjnej o wykonaniu budżetu gminy za 2020 rok. Przewodnicząca Rady 

Gminy przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 9 głosów, przeciw 3 

głosy, wstrzymał się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 6 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Boćki za 2020 rok stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Boćki za 2020 rok - podjęta większością 

głosów. 

Ad pkt. 12 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Panią Walentynę Koptewicz o 

przedstawienie wniosku komisji rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Boćki 

za 2020 rok. Następnie Pan Wojciech Wierciński odczytał uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady 

Gminy Boćki wniosku o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium za 2020 r. Przewodnicząca 

Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 9 głosów, przeciw 4 

głosy, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 7 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boćki z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boćki z 

tytułu wykonania budżetu za 2020 rok- podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 13 Głos zabrała Pani Wójt mówiąc, że zawarcie porozumienia w celu opracowania 

strategii rozwoju ponadlokalnego będzie nam pomocne w przyszłej perspektywie finansowej. 

Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały.  
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W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 8 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia w celu opracowania i realizacji strategii 

rozwoju ponadlokalnego na lata 2021-2030 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia w 

celu opracowania i realizacji strategii rozwoju ponadlokalnego na lata 2021-2030- podjęta 

większością głosów. 

Ad pkt. 14 Radny Adam Król zwrócił się do Pani Wójt o poprawienie chodnika na ul. 

Załońskiej w Boćkach jak się wjeżdża w tą drogę do bloków. Zapytał w imieniu sołtysów wsi 

Wiercień i Szumki kiedy będzie zrobiona droga w Szumkach. 

Następnie Pan Paweł Zambrowski zapytał czy zostały rozpoczęte działania zmierzające do 

zakupu dystrybutora na paliwo. Zwrócił się także z prośbą aby Pani Wójt wystąpiła do 

Powiatowego Zarządu Dróg aby wykosili krzaki na drodze powiatowej Olszewo-Truski, 

ponieważ nie mogą się tam minąć swobodnie dwa samochody. 

Głos zabrała Pani Wójt mówiąc, że chodnik na ul. Dubieńskiej został poprawiony przez 

Powiatowy Zarząd Dróg dzięki dobrej współpracy i na pewno podobnie będzie z chodnikiem 

na ul. Załońskiej, jeśli ekipa będzie gdzieś w pobliżu coś naprawiała. Poinformowała, że 

wszystkie dokumenty strategiczne które były tworzone na potrzeby gminy zostały wypisane na 

początku raportu o stanie gminy Boćki za 2020 rok i z tego co wydaje się Pani Wójt zapłacone 

było za Program rewitalizacji i będzie zapłacone za strategię rozwoju ponadlokalnego. 

Nawiązała także do dróg w sołectwie Wiercień i Szumki. Dodała, że na drogę Wiercień do 

drogi Starowieś-Boćki jest przygotowana dokumentacja techniczna i czekamy na ogłoszenie o 

naborze wniosków zaś w Szumkach chodzi o budowę drogi powiatowej. Pani Wójt 

zażartowała, że za kadencji sołtysa na pewno ta droga powstanie, ponieważ w Szumkach jest 

tak przyjęte że w jednej rodzinie przekazuje się sołtysowanie z pokolenia na pokolenie.  Na 

pytanie Pana Pawła Zambrowskiego odpowiedziała, że zapytania o dystrybutor jeszcze nie 

robiła, ale zostanie zrobione. Co do wykoszenia krzaków wykona telefon do powiatu.  

Ad pkt. 15 Głos zabrała Pani Jolanta Wysocka sołtys Boćki II pytając kiedy będzie naprawiony 

chodnik na ul. Plac Armii Krajowej obok dawnego „Gniazdka” oraz na ul. 3 Maja w Boćkach, 

ponieważ mieszkańcy przekazali na ten cel pieniądze z funduszu sołeckiego. Pani Wójt 

odpowiedziała, że chodnik przy tzw. „Gniazdku” został uszkodzony w wyniku wylewania 

betonu na nowy obiekt, który ma być tam zlokalizowany i naprawa leży w gestii wykonawcy. 

Natomiast na ul. 3 Maja będą ułożone wjazdy ale w tej chwili wykonawcy mają większe roboty 

i trudno jest im się oderwać aby ułożyć trzy wjazdy, możliwe że jesienią zostanie to wykonane. 

Głos zabrała radna Krystyna Piotrowska pytając czy kostkę może ułożyć mieszkaniec gminy, 

który ma założoną działalność oraz czy tzw. „Gniazdko” powstanie bo już dosyć dawno zostało 

wylane betonowe podłoże a dalej nic się z tym nie dzieje. Wójt Gminy odpowiedziała, że 

mieszkaniec gminy może ułożyć ten chodnik pod warunkiem, że wystawi dowód księgowy, 

którym jest faktura. Natomiast jeżeli chodzi o teren przy przystanku to wszystkie decyzje i 

pozwolenia na budowę oraz pozwolenie od Konserwatora Zabytków zostały już wydane i są 
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prawomocne, więc to zależy w tym momencie tylko od inwestora. Głos zabrał Pan Wojciech 

Wierciński odpowiadając Radnemu Adamowi Królowi odnośnie dróg w obrębie sołectw. 

Dodał, że sołtysi się angażują i zgłaszają swoje prośby bezpośrednio do Wójta. Następnie 

mówił, że nie czuje się „ubezwłasnowolnionym” radnym. Dodał, że jeżeli któryś radny nie ma 

informacji na temat inwestycji przeprowadzanych w gminie może zwrócić się do 

Przewodniczącej Rady Gminy, która udzieli wyjaśnień. Nawiązał też do nieformalnych spotkań 

radnych i wyraził swoja opinię, iż radni powinni się spotykać i omawiać swoje strategie i 

rozwiązania, zaś na sesjach powinni podejmować uchwały jeżeli jest punkt dotyczący podjęcia 

uchwały. Natomiast jeżeli jest punkt dotyczący omówienia wówczas można dyskutować. Głos 

zabrał Pan Paweł Zambrowski pytając kiedy będą równane drogi gminne, również w jego 

rejonie. Pani Milena Korniluk zapytała, o które drogi chodzi, należy wskazać drogi do 

równania. Radny Wojciech Wierciński powrócił jeszcze do tematu wykonania dróg. Mówił, że 

za każdą drogę, która jest robiona płaci się duże pieniądze, więc powinna być wykonana dobrze. 

Zależeć powinno na tym radnym jak i Pani Wójt. Głos zabrał mieszkaniec gminy mówiąc, że 

on drogę do równania i nawiezienia w jednym z nieprzejezdnych miejsc zgłaszał we wrześniu 

i do dziś nic się tam nie dzieje. Następnie mówił, że do ciągnika gminnego uczepiono kawałek 

blachy i tym pracownik równał drogi a za kilka dni po jego równaniu jechała właściwa 

równiarka. Dodał jaki to ma sens, za co ten człowiek bierze pieniądze, za zabawę. Następnie 

mówił o remoncie pompowni w Jakubowskich i oczyszczalni ścieków. Dodał po co to robić, 

jak tym zarządzają Wodociągi Podlaskie, może lepiej teraz z tego zrezygnować a zrobić to 

później jak gmina będzie tym zarządzała, żeby wówczas mieć nową infrastrukturę. Zapytał 

radnych czy któryś z nich widział projekt nowego GOK-u. następnie dodał, że ten projekt to 

kpina jak stoi tak będzie stał i nawet nie dano wypustów w dachu. Nawiązał też do  uczestników 

Centrum Integracji Społecznej, mówiąc że zanim się zbiorą to jest godzina 9 a o 12 już stoją na 

podwórku i czekają na obiad, wykładowcy natomiast biorą za to duże pieniądze. Dodał, że żeby 

Pani Wójt nie wzięła tych pieniędzy na CIS to Unia Europejska może przesunęłaby je na inny 

dział z którego gmina mogłaby skorzystać, podobnie jak Wójt przesuwa środki w budżecie 

zarządzeniem nie informując rady. Głos zabrał Pan Adam Król mówiąc, że projekt CIS nic nie 

wnosi dla gminy, więc proponuje kurs brukarza dla uczestników, żeby coś zrobili dla gminy i 

ułożyli kawałek chodnika. Pan Radny chciał wytłumaczyć wiceprzewodniczącemu Rady 

Gminy, że to on i radni opozycyjnie poczuli się ubezwłasnowolnieni w sytuacji kiedy należało 

podjąć uchwałę w sprawie zmian w budżecie, gdzie do jednego worka zostały wrzucone 

pieniądze na remont drogi Olszewo-Truski oraz środki finansowe na wsparcie policji i straży 

pożarnej. Radnemu chodziło o to że był za pieniędzmi na remont drogi a przeciw przekazaniu 

środków na zakup samochodów dla straży pożarnej i policji. Jego zdaniem powinny być 

odrębne uchwały do tych zadań. Ponownie głos zabrał Pan Waldemar Rynans poruszając temat 

odśnieżania dróg gminnych przez ciągnik gminny. Mówił, że traktor gminny w ciągu 2 

miesięcy odśnieżania dróg przepracował 153 godziny i kierowca później brał wolne bo on 

odśnieżał. Zapytał dlaczego brał wolne skoro miesiąc pracy ma 160 godzina on w ciągu dwóch 

miesięcy przepracował 153. Dodał, że chyba jeszcze odśnieżał łopatą albo jeździł w tę i z 

powrotem z podkaszarką przy urzędzie, gdzie swobodnie można było to wykosić traktorkiem. 

Zwrócił się do Pani Wójt żeby odpowiedziała jak jest z poborami dla tego pracownika. Pani 

Milena Korniluk powiedziała, że pracownik odśnieżał 153 godziny ale robił też inne rzeczy 

które ma w swoim zakresie czynności między innymi nadzór nad pracami wykonanymi przez 
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innych wykonawców i często jeździł samochodem osobowym aby sprawdzać czy dana trasa 

jest przejezdna. Pani Wójt odpowiedziała, że w jej kompetencji jest dokonywanie przesunięć 

w budżecie gminy jak również sprawowanie nadzoru nad jej pracownikami. Głos zabrał Pan 

Mateusz Sacharzewski Dyrektor GOK zapraszając na wydarzenia kulturalne, które będą 

organizowane przez GOK w okresie wakacyjnym zarówno w Boćkach jak i w świetlicach 

wiejskich. Następnie Pani Monika Kruszewska poinformowała o naborze wniosków na 

instalacje fotowoltaiczne na budynkach mieszkalnych oraz wytłumaczyła jak należy wypełnić 

wniosek. Dodała, że wnioski z załącznikami należy składać od 5 lipca w zalakowanych 

kopertach, odpowiednio podpisanych. Liczy się kolejność zgłoszeń. Pytań w temacie nie 

zgłoszono. Głos zabrał Pan Waldemar Bujno sołtys wsi Piotrowo-Krzywokoły pytając dlaczego 

mieszkańcy, którzy wcześniej składali wnioski aby gmina mogła wystąpić o dofinansowanie 

do Urzędu Marszałkowskiego teraz muszą składać jeszcze raz. Według Pana Sołtysa ci 

mieszkańcy którzy już raz złożyli taki wniosek powinni wchodzić automatycznie do projektu. 

Pani Monika Kruszewska odpowiedziała, że niestety muszą złożyć nowy wniosek, takie są 

wymagania dofinansowania. Dwa lata temu były zbierane ankiety od chętnych a gmina na 

podstawie ankiet nie udzieli nikomu dofinansowania. Pan Waldemar Rynans zapytał czy jeżeli 

wiemy, że przy każdej instalacji fotowoltaicznej są generowane straty to jeżeli wiemy że nam 

potrzeba 4 kW energii to w tym wypadku możemy we wniosku deklarować 5 kW. Pani Monika 

Kruszewska odpowiedziała, że jest to możliwe. Głos ponownie zabrał Pan Waldemar Bujno, 

podziękował swoim wyborcom z Piotrowa-Krzywokoły, którzy głosowali na niego w 

wyborach uzupełniających. Dodał, że poprzednik tak potworzył okręgi wyborcze, że Piotrowo-

Krzywokoły połączył z Wygonowem, które zawsze wygrywa. Jego zdaniem należy pochylić 

się nad obecnym podziałem na okręgi wyborcze i zmienić go aby nie było takiego łączenia 

miejscowości. Następnie zapytał Panią Wójt, który sołtys nie chciał funduszu sołeckiego na 

przyszły rok, żeby przedstawiła z imienia i nazwiska tych sołtysów. Nawiązał też do projektu 

ustawy, która zakłada miesięczne wynagrodzenie sołtysom. Sołtys nie jest zwolennikiem tego 

projektu ponieważ, to tak jakby „uczepić psa na smyczy, dostanie się parę groszy a musisz 

służyć”. Pan Waldemar Bujno zapytał na jakiej podstawie gmina płaci za śmieci z cmentarzy, 

ponieważ on jest w parafii która leży na terenie innej gminy i oni zbierają składki aby zapłacić 

za śmieci z cmentarza parafialnego. Dodał jeszcze, że w ustawie o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach nie znalazł przepisu, który zobowiązywałby gminę do ponoszenia takich 

opłat. Pani Wójt odpowiedziała, że nasze cmentarze to nie są tylko cmentarze parafialne ale są 

na nich chowane szczątki osób spoza parafii, osób niewierzących a kosze które stoją są 

ustawione w miejscach publicznych co zobowiązuje nas do ponoszenia opłaty za te odpady. 

Sołtys zapytał kto jest zarządcą cmentarzy, bo jeżeli gmina to się zgadza a jeżeli parafia to jest 

inna sytuacja. Przewodnicząca odpowiedziała Sołtysowi, że Pani Wójt odpowie na piśmie.    

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła obrady sesji. 

Protokołował: 

Magdalena Kozłowska 

Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Jóźwiak 
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Załącznik Nr 1 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XVII z dnia 28 czerwca 2021 roku 

 

  Boćki, dn.: 28.06.2021r. 

1 1. Głosowanie za przyjęciem porządku obrad ze zmianami 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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 Załącznik Nr 2 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XVII z dnia 28 czerwca 2021 roku 
 
  Boćki, dn.: 28.06.2021r. 

2 2. Głosowanie za przyjęciem protokołu XVI Sesji Rady Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 3 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XVII z dnia 28 czerwca 2021 roku 

 
  

  Boćki, dn.: 28.06.2021r. 

3 3. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XVII/116/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 czerwca 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
stwierdzenia powołania Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych 
Rady Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 4 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XVII z dnia 28 czerwca 2021 roku 

 
  

  Boćki, dn.: 28.06.2021r. 

4 4. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XVII/117/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 czerwca 2021 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 
rok 2021 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

  
  

  
  
  
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



16 
 

 

Załącznik Nr 5 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XVII z dnia 28 czerwca 2021 roku 

  
  

  

  Boćki, dn.: 28.06.2021r. 

5 5. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XVII/118/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia wotum zaufania 
Wójtowi Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  13     

          głosowało ZA: 9     

          głosowało PRZECIW: 4     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna 
głosował 
PRZECIW   

    7 Król Adam 
głosował 
PRZECIW   

    8 Piotrowska Krystyna 
głosował 
PRZECIW   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł 
głosował 
PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 6 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XVII z dnia 28 czerwca 2021 roku 

 
  

  

  Boćki, dn.: 28.06.2021r. 

6 6. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XVII/119/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 czerwca 2021 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdań 
finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 
Boćki za 2020 rok 

          GŁOSOWAŁO:  13     

          głosowało ZA: 9     

          głosowało PRZECIW: 3     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna 
głosował 
PRZECIW   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna 
głosował 
PRZECIW   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł 
głosował 
PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 7 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XVII z dnia 28 czerwca 2021 roku 

  

  Boćki, dn.: 28.06.2021r. 

7 7. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XVII/120/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy Boćki z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok 

          GŁOSOWAŁO:  13     

          głosowało ZA: 9     

          głosowało PRZECIW: 4     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna 
głosował 
PRZECIW   

    7 Król Adam 
głosował 
PRZECIW   

    8 Piotrowska Krystyna 
głosował 
PRZECIW   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł 
głosował 
PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 8 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XVII z dnia 28 czerwca 2021 roku 
 
  Boćki, dn.: 28.06.2021r. 

8 8. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XVII/121/2021 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 28 czerwca 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie Porozumienia w celu opracowania i realizacji strategii 
rozwoju ponadlokalnego na lata 2021-2030 

          GŁOSOWAŁO:  13     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek nie głosował   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

 

 


